
ACTA DE LA REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT DEL RECINTE 
DE L’ESCOLA INDUSTRIAL 
 
Data:  15-05-2023 
Hora:  13:00 hores 
Lloc:  Plataforma virtual Teams 
Acta núm: 114 
 
Assistents: 
 
Representants de la Corporació: 
   
  Sr. Josep Castellà Cabeza   (SEDIF) 

Sra. Llum Llosa Oliva    (SEDIF)   
Sr.  Rafael Ocaña Barbero   (Gerència medi ambient) 

    
   
Representants dels treballadors: 
 

Sr. Xavier Mir Escudero   (Delegat de Prevenció) 
Sr. Leonardo Jurado   (Delegat de Prevenció) 
Sr. Óscar Mercader Giralt  (Delegat de Prevenció) 

 
Assessors: 

Sr.  Jerónimo Aguilar Romo  (OPRL) 
Sra. Concepció Minguet  (OPRL)  

 
Excusa assistència: 
 

 Sr. Jordi Díaz    (Delegat de Prevenció) 
Informa que serà substituït pel Sr. Leonardo Jurado 

 
No assistència: 
   
 
  Sr. Jaume González Mora   (Subdirecció Logística) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
S’inicia el subcomitè a les 13:04 hores 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
PUNT 1 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
El Sr. Josep Castellà,  procedeix a la lectura de l’ordre del dia i posteriorment es dona 

per aprovada l’acta N.113  corresponent al subcomitè celebrat el passat dia 6 de febrer 

de 2023. 

 

PUNT 2 
 
Presentació de nous informes i informació dels estudis en curs 
 
 
247_248_AR Planta baixa Edifici 5 (Urgell) Processos selectius 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar, presenta l’informe de l’avaluació de la planta baixa de l’edifici 5 
(Procés selectius). No es presenta cap consulta al respecte per part dels assistents.  
 
TO_21_2022_IP_Avaluacio exposició soroll dels treballadors Unitat Paisatgisme 
(Recinte Torribera) 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar, presenta l’informe de l’avaluació d’exposició al soroll dels 
treballadors de la Unitat de Paisatgisme (Recinte Torribera). No es presenta cap 
consulta al respecte  per part dels assistents.  
 
 
UR_10_2022_IP_Avaluació exposició soroll treballadors taller Serralleria (Recinte 
Urgell( 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar, presenta l’informe de l’avaluació d’exposició al soroll dels 
treballadors del taller de Serralleria (Recinte Urgell). No es presenta cap consulta al 
respecte  per part dels assistents.  
 
PUNT 3 
 
Accidentalitat en l’àmbit d’aquest Subcomitè 

 

La Sra. Concepció Minguet, exposa que no es pot presentar cap informe perquè la 

mútua d’accidents s’ha fusionat  amb una altra mútua i estan fent la integració del 

programes informàtics. Un cop es disposin dels esmentats informes seran facilitats als 

assistents.  

 

El Sr. Leonardo  Jurado,  considera que l’actuació de la mútua d’accidents no està sent 

correcta i que aquesta situació ve donant-se des fa molts mesos. En aquest sentit, 

considera que el coneixement dels percentatges d’accidentalitat són molt importants per 

a la seguretat i prevenció dels llocs de treball. 

Dit això, el Sr. Leonardo Jurado també fa expressa la petició d’una reunió per part dels 

delegats de prevenció i la mútua de treball, amb l’objectiu  de comentar les incidències 



i que alhora, en tractar-se d’una nova gestora, puguin presentar les novetats o canvis 

que escaiguin.  

 

 

Quadres seguiment 

 

No es fa cap apunt al quadre de seguiment 

 

PUNT 4 

 
Precs i Preguntes 

 

4.1. El Sr. Leonardo  Jurado, pregunta per l’estat de la reforma de l’edifici de la fusteria 

(Recinte Urgell). 

 

4.1.1. El Sr. Josep Castellà, informa que està pendent de llicència d’obres. 

 

4.1.2. En aquest sentit, la Sra. Llum Llosa afegeix que l’obra ja s’ha licitat, ha 

estat adjudicada i es disposa de la coordinació de seguretat i salut, per tant, per 

part de la Diputació de Barcelona ja està tot tramés però no es pot facilitar una 

data concreta d’inici atès que no depèn de la corporació. Així doncs, tan bon punt 

es rebi la llicència d’obres per part de l’Ajuntament de Barcelona s’iniciaran les 

feines. 

 

4.2. El Sr. Leonardo Jurado, pregunta si s’ha solucionat la incidència que es va detectar 

en el darrer simulacre realitzat a l’edifici Londres, i que fa referència al funcionament 

incorrecte de les portes d’emergència ubicades entre l’altell i que transiten fins a la 

recepció del Patrona d’Apostes. 

 

4.2.1. La Sra. Llum Llosa, diu que el responsable de manteniment ja ha traslladat 

la petició a l’empresa mantenidora. En el cas que durant aquest setmana no 

quedi solucionada la incidència, des de l’OSOA es tornarà a reclamar (la 

setmana següent)  al servei de manteniment.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

S’aixeca la sessió a les 13:13h del 15 de maig de 2023  


